
ســرویس سیاســی - رییــس جمهور در 
حکمی مهدی اســام پناه را برای مدت ۴ ســال 
به عنوان »رئیس ســازمان ملی اســتاندارد ایران« 

منصوب کرد.
ســید ابراهیم رییســی در حکمــی مهدی 

اســام پناه را بــه عنــوان رییس ســازمان ملی 
استاندارد کشور انتخاب کرد.

ســید ابراهیم رییســی در این حکم با اشاره 
به مأموریت اصلی رئیس ســازمان ملی استاندارد 
ایــران، اظهار داشــت: امید اســت بــا اتکال به 
خداوند متعال و با »روحیه انقابی «، »پاکدستی«، 
»فسادســتیزی« و اهتمام به مفاد »عهدنامه مدیران 
دولت مردمی« در گره گشایی از مشکات مردم و 

تحقق »عدالت و پپیشرفت« کوشا باشید.
 در حکــم رییــس جمهــوری خطاب به 
اســام پناه آمده اســت: در اجرای ماده )۳۶( 
قانــون تقویــت و توســعه نظام اســتاندارد 
مصوب ۱۳۹۶,۷.۱۱ مجلس شــورای اسامی 
و مصوبه جلســه مورخ ۱۴۰۰.۸.۱۱ شــورای 
عالــی اســتاندارد؛ نظر به تعهد و شایســتگی 
جناب عالی، به موجــب این حکم برای مدت 
چهار ســال به عنــوان »رئیس ســازمان ملی 

ایران« منصوب می شوید. استاندارد 
رییســی ادامه داد: امید اســت با اتکال به 

خداوند متعال و با روحیه انقابی ، پاکدســتی، 
فسادســتیزی و اهتمام به مفاد »عهدنامه مدیران 
دولت مردمی« در گره گشایی از مشکات مردم 

و تحقق »عدالت و پیشــرفت« کوشا باشید.
.در پایــان حکــم رییس جمهــوری آمده 
اســت: توفیقات آن جناب را در انجام شایســته 
وظایف محوله، خدمت رســانی به مردم، تحقق 
آرمان های نظام اسامی و به ویژه بیانیه گام دوم 
انقاب اســامی از درگاه خداوند متعال مسألت 

می نمایم.
مهدی اســام پناه متولد سال ۱۳۶۳، استاد 
دانشــگاه و دکترای مدیریت خط و مشی و پسُت 
دکترای کســب و کارهای نوین از دانشگاه تربیت 

مدرس دارد. 
وی دارای ســوابق مدیریتــی مختلــف در 
وزارت صمــت بوده و مولف چندین جلد کتاب 

تخصصی در حوزه صنعت و معدن است.
اســام پناه جایگزین غامرضا شریعتی در 

سازمان ملی استاندارد شده است.

  محمد مخبر در این جلسه با اشاره به آغاز پیک 
جدید کرونا در برخی کشورها با وجود واکسیناسیون، 
اظهار داشت: اگرچه واکسیناسیون در کشور با سرعت 

در حال انجام اســت، اما بی توجهی به دستورالعمل 
های بهداشتی می تواند تمام زحمات و دستاوردهای 
دولت، تاش کادر درمان و همکاری های خود مردم 

در مقابله با کرونا را از بین ببرد.
معــاون اول رییــس جمهور بر لــزوم رعایت 
پروتکل ها و دســتورالعمل های بهداشتی در کشور 
تاکید کرد و از رسانه ها و مطبوعات خواست با آگاهی 
بخشی و اطاع رســانی دقیق، هشدارهای لازم را به 
جامعه منتقل کنند تا ســطح رعایت اصول بهداشتی 

کاهش پیدا نکند.
مخبر همچنین با اشــاره به آغاز روند تزریق دوز 
ســوم واکسیناسیون در کشــور، افزود: خوشبختانه با 
تاش های گســترده دولت در امر واردات واکسن و 
نیز همت تولیدکنندگان داخلی، مشکلی از نظر تعداد 
واکســن در کشور وجود ندارد و باید روند تزریق دوز 
سوم بر اساس اولویت بندی های مشخص تسریع شود.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی نیز در 

این جلسه گزارشی از آخرین وضعیت واکسیناسیون 
در اســتانهای مختلف کشور و رنگبندی شهرها ارائه 
کرد و گفت: با توجه به اینکه برخی کشورها با وجود 
تزریق دوز سوم واکسن همچنان با موج جدید کرونا 
درگیر هستند، رعایت دســتورالعمل های بهداشتی 

همچنان باید در دستور کار مردم باشد.
در این جلسه که وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی، 
رییس دفتر رییس جمهور و رییس کل بانک مرکزی 
نیز حضور داشتند، گزارشــی از رنگبندی شهرهای 
مختلف، میزان بســتری و تعداد فوتی ها در کشــور 

ارائه شد.
معاون وزیر کشور نیز در این نشست گزارشی 
از تدوین طرح مدیریت هوشــمند بیماری کرونا در 
قرارگاه عملیاتی ســتاد ملی مبارزه با کرونا ارائه کرد 
و مقرر شد این طرح پس از اعمال برخی اصاحات، 
برای تصویب نهایی در ســتاد ملــی مقابله با کرونا 

مطرح شود.
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ســرویس سیاسی -   فعال سیاسی 
گفت: آنچه روحانی را زمین زد عدم اعتماد 
عمومی بود تا او لب باز می کرد می گفتند 
»دارد دروغ مــی گوید«. الان بی اعتمادی 
مردم به این دولت هم دارد سرایت می کند. 
عزت الله یوسفیان ما درباره عملکرد 
۱۰۰ روز نخســت دولت رئیسی گفت: 
مردم باید قدری حل مشکات را لمس می 
کردند، متأسفانه هر روز قیمت کاها گران 
تر می شود و نظارتی هم وجود ندارد چون 
هیچ برخوردی با این موضوع به چشم نمی 
خورد. در واقع حالت باتکلیفی و انتظار 
روز به روز بیشتر می شود.وی با اشاره به بی برنامه گی دولت سیزدهم از ابتدای شروع 
کار افزود: متأسفانه این روزها بیشتر مسائل حاشیه ای مانند انتصابات فامیلی و رفاقتی 
درباره دولت شنیده می شوند. اوضاع مناسبی نیست. البته ۱۰۰ روز نخست دولت آقای 

روحانی وضعیت بدتر نیست ولی همان وضعیت است.
این فعال سیاسی اظهار کرد: کاندیداهای ریاست جمهوری در ابتدای کار برنامه 
ای را اعام نمی کنند و نقدهای شــان به دولت گذشته و شعارهای روی پوسترهای 
تبلیغاتی شان را به نام برنامه معرفی می کنند. واقعا نمی دانند درباره موضوعات مختلف 
اجتماعی، آموزشی و اقتصادی چه برنامه ای دارند و در مواجهه با گرانی و توزیع مناسب 

کالا می خواهند چه کار کنند.
وی افزود: این روزها شنیده می شود که دولت می خواهد ارز ۴2۰۰ تومانی را 
حذف کند بعد می گویند »فقط قصد دارند بخشی از این نوع تخصیص ارز را متوقف 
کنند«. به عبارت بهتر یک نوع باتکلیفی حاکم است. این باتکلیفی حالت انتظار می 
آورند، بر همین اســاس مشاهده می کنیم تمام اشتغالات مجامع اقتصادی و مردم بر 
موضوعات ریز و روزمره می گذرد. مثا می گویند »رفتیم مرغ نبود، گوشت گران شد، 
قیمت تخم مرغ باید این باشد و غیره«، در واقع مردم مشغول مسائل ریز روزمره شدند 

بنابراین آینده نگری اصا وجود ندارد.
این نماینده ادوار مجلس یادآور شد: تردیدها در جامعه زیاد شده است، به همین 
دلیل در قضیه بنزین خیلی ها تصور می کردند این کار، کار داخلی است تا قیمت بنزین 
را بالا ببرند ولی این طور نبود. در عوض گفتند »این وضعیت پیش آمده را جبران می 
کنند«، اما نهایتا 5 لیتر بنزین به موتورسیکلت دادند و ۱۰ لیتر به خودرو، در حالیکه مردم 

یک باک بنزین ۳ هزارتومانی زدند.
وی افزود: برنامه ای نیست مردم دارند امیدشان را از دست می دهند که شرایط می 
تواند بهتر شود. وقتی اعام می شود فان مقام امشب در تلویزیون با مردم صحبت می 
کند، مردم منتظر می شوند تا صحبت ها را بشنوند اما در نهایت هیچ چیزی گیر مردم 

نمی آید. کشاورز، مصرف کننده و تولیدکننده همه باتکلیف هستند.
یوسفیان گفت: شاید به صورت موردی مشکلی حل شود مثا در فان گوشه 
کشور یک کارخانه در حال تعطیلی بود که موقتا جلوی تعطیلی آن گرفته می شود 
اما معنای این برنامه نیست. در سیاست خارجی هم وضع همین است اگر قرار به 
مذاکره بود چرا اینقدر تأخیر شد، از این تأخیر ما ضرر می کنیم یا اتحادیه اروپا؟ حالا 
شاید چند درصدی هم غنی سازی ما بیشتر شود این مشکلی را حل نمی کند. اگر 
دولت بنا به مذاکره نداشــت همان اول رســما اعام می کرد که مذاکره فایده ندارد، 
حداقل مردم تکلیف شــان را می دانســتند.وی افزود: سه ماه از دولت گذشته تازه 
اقتصاددان ها را دعوت می کنند که آنها بگویند »چرا تورم این طوری شد؟«. معلوم 
می شود آقایان برنامه ای ندارند و چیزی در دست شان نیست. وزیر هیچ نقشه راهی 
در اختیار ندارد که اعام کند دولت این را به من داده و من طبق این نقشه جلو می 
روم. او می آید در مجلس برای گرفتن رأی اعتماد یکســری حرف های عجیب و 
غریب می زند تا خودش را عامه دهر معرفی کند اما وقتی وزارتخانه را تحویل می 
گیرد مشخص می شود هیچ برنامه ای ندارد.این فعال سیاسی بیان کرد: به نظر می 
رسد قرار است کشور با مصاحبه و سخنرانی اداره شود، نه تنها هیچ خبری از اجرای 
برنامه توسعه و سند چشم انداز در صحبت های مسئولان دولت دیده نمی شود بلکه 
آنها هیچ برنامه روشنی هم که برای همگان قابل فهم باشد ارائه نمی کنند. فقط مردم 
انتصابات را می بینند که گفته می شود »فرد منصوب شده آدم لایقی است«. الان هم 
که مطبوعات و رسانه ها پر است از اینکه می نویسند »این مسئول داماد، برادارزاده 

یا خواهرزاده فانی است«.
وی افزود: آنچه روحانی را زمین زد عدم اعتماد عمومی بود تا او لب باز می کرد 
می گفتند »دارد دروغ می گوید«. الان بی اعتمادی مردم به این دولت هم دارد سرایت 
می کند. تا استانداری منصوب می شود مردم می پرسند »فامیل کیست؟« این یک آفت 

است چون مردم را نسبت به دولت دچار تردید می کند.

بی توجهی ها دستاوردهای مقابله با کرونا 
را از بین می برد

  ســرویس سیاســی -  جلسه روسای کمیته های تخصصی ستاد ملی مقابله با کرونا پیش از ظهرروز پنجشنبه به ریاست معاون اول رییس جمهور 
برگزار شد.

اخبار ویژه ...
بلاتکلیفی دولت، مردم را دارد

 ناامید می کند 

معاون اول رییس جمهور:یوسفیان ملا  فعال سیاسی ؛

اسلام پناه رییس سازمان ملی استاندارد شد
با حکم رییس جمهور؛

هادی حق شناس تحلیلگر مسائل اقتصادی؛

اقتصاددان  برجسته ای در دولت
 رئیسی دیده نمی شود 

ســرویس سیاسی -  هادی حق شناس گفت: در اینکه آقای رئیس جمهور 
اراده و عزم راسخی برای حل مشکات اقتصادی دارد و همه تاشش را به کار 
گرفته اســت تا شــرایط بهتر شود، شکی نیست اما دولت فعا و بعد از گذشت 

سه ماه هنوز مشغول عزل و نصب است. 
هنوز مهم ترین مشــکل کشور اقتصاد اســت و در عین حال که دولت هم 
عوض شده اما تغییر محسوسی در سفره مردم دیده نمی شود. اما راه حل چیست 
و چه باید کرد؟هادی حق شناس، تحلیلگر مسائل اقتصادی، درباره این موضوع 
گفت: »پیش از هر چیز باید بررســی کنیم که چه پیش آمد که شــرایط کشــور به 
وضعیت کنونی رســید؟ به یاد داریم که در دولت اول آقای روحانی تا ســال ۹۶ 
مشکلی نداشتیم و نرخ تورم پایین بود و حتی دو سال پیاپی نرخ تورم یک رقمی 
بود. در سال های ۹5 و ۹۶ هم رشد اقتصادی خوبی داشتیم اما بعد از خروج آمریکا 
از برجام وضعیت به گونه ای دیگر شد. بعد از مدتی هم شیوع ویروس کرونا عما 
ضربه سنگینی بر اقتصاد کشور وارد کرد«.او ادامه داد: »حالا اگر دولت آقای رئیسی 
بتواند در مذاکرات تحریم ها را سر ایران بردارد و از آن سو آرام آرام کرونا به پایان 
برسد و آثارش نیز کم رنگ شود، می توان انتظار داشت که شاخص های اقتصادی 
به ســمت خوبی حرکت کنند. متأسفانه اکنون دولت با ۳۰درصد کسری بودجه 
مواجه است که بخش اعظم آن مربوط به حوزه نفت و پتروشیمی می شود. درست 
است که سه ماه از کار دولت گذشته است و باید به مسئولان زمان داد اما حتما اگر 
تحریم ها رفع نشود، بسیار بعید است که تغییر شایانی در حوزه اقتصادی ببینیم«.

این تحلیلگر مسائل اقتصادی بیان کرد: »در اینکه آقای رئیس جمهور اراده و عزم 
راســخی برای حل مشــکات اقتصادی دارد و همه تاشش را به کار گرفته است تا 
شرایط بهتر شود، شکی نیست اما دولت فعا و بعد از گذشت سه ماه هنوز مشغول 
عزل و نصب است و می بینیم که هنوز استاندارها و معاون وزیرها می روند و می آیند و 
تا اینجای کار هیچ اتفاق خاصی در حوزه اقتصاد رخ نداده است. البته این را هم از نظر 
دور نداریم که دولت سیزدهم در شرایطی عادی روی کار نیامد و عما فروش رسمی 
نفت ایران نزدیک به صفر است و آمریکایی ها همه توان خود را به کار گرفته اند که ایران 
قادر به فروش نفت نباشد«.حق شناس در پایان درباره نظریه اقتصادی دولت رئیسی 
گفت: »کســانی مانند آقای نیلی که پشت دولت آقای روحانی بودند باور داشتند که 
اقتصاد باید باز باشد و دولت کمترین دخالت را در بازار داشته باشد. این نظریه تا سال 
۹۶ هم جواب داد. اکنون اقتصاددان های برجسته ای در دولت آقای رئیسی نمی بینیم 
و نمی توانیم بگوییم که دوت سیزدهم قائل به اقتصاد آزاد است، قائل به اقتصاد دولتی 
است یا می خواهد ترکیبی از این دو را به کار گیرد. هنوز ستاد اقتصادی برجسته ای در 

دولت نمی بینیم که از یک نظریه مستحکم اقتصادی پیروی کنند«.

  جامعه نگران است
محمدجواد حق شناس، فعال سیاسی اصاح طلب گفت : امروز فشار تورم 
لجام گسیخته مثل یک آوار بر دوش خانوار های دهک های پایین درآمدی سنگینی 
می کند، این امید وجود داشــت که این مســاله کنترل شود، اما متأسفانه این اتفاق 
نیفتاد. کسانی که به آقای رئیسی رأی دادند و حتی کسانی که به ایشان رأی ندادند، 
حداقل انتظارشان از دولت و رئیس جمهور این است که مراقبت کنند و بیش از این 
مشکات حاصل از تورم به جامعه منتقل نشوند. متأسفانه حل و فصل تحریم ها 
با طرف های برجام با، اما و اگر هایی رو به روست و ما شاهد یک بی تصمیمی و 
باتکلیفی در این حوزه هستیم. در این چند ماه، شاهد ناامیدی گسترده ای بودیم که 
نتیجه اش منجر به مهاجرت نخبگان شده است. اگر تمهیدی اندیشیده نشود همین 
مختصر بنیه و سرمایه انسانی و اقتصادی هم که در ایران مانده نیز در معرض خطر 
قرار خواهد گرفت. انتظار می رود دولت و شخص رئیس جمهور با مردم صریح 

و روشن صحبت کند.
 حتی ۵٠ رای هم نمی آورند

ســید کاظم موسوی نماینده اردبیل در مجلس گفت : وزرا به رفتار و گفتار 
نمایندگان توجهی ندارند.برخی وزرا که در اینجا 25۰ تا 2۷۰ رأی گرفتند، اگر امروز 
برای آنها رأی گرفته شود، 5۰ رأی هم نمی آورند. این نکته را دیروز به آقای مخبر 

معاون اول رئیس جمهور هم گفتم.
کیهان و عکس یادگاری 

کیهان نوشت: ماله کشــان ظاهراً مسلمان اسام آمریکایی پیوسته در حال 
حساسیت زدایی جامعه از منکراتی هستند که ساده انگاری آنها نتیجه ای جز استحاله 
انقاب از اصول بنیادین خود را به دنبال نخواهد داشت. مصداقی که این روزها بسیار 
درباره رخداد آن بحث و گفت وگو در گرفته، جنجال عکس یادگاری جمعی از 
دانشجویان بی حجاب در مقابل سردر دانشگاه تهران )که ظاهرا دانشجویان خارجی 
این دانشگاه بوده اند( است. در همین زمینه، باید بسیار خوشبخت بود، در روزگاری 
که اکثر ملل جهان در برابر سیاست برهنه سازی غرب سر تسلیم فرود آورده اند، هنوز 
وجود دارند ایرانیان مسلمان و غیوری که از سر تکلیف شرعی و من باب قاعده 
الهی نهی از منکر، در برابر این رویداد موضع می گیرند و نسبت به آن حساسیت 
دارند. جالب اینجاست، چند روز بعد که تعدادی از بانوان محجبه یک گروه سرود 
در واکنش به این اقدام ناشایست، آن واقعه را با ظاهری عفیفانه بازسازی کردند، 
مُشتی ژورنالیست پروژه بگیر وارد میدان شدند و با انتشار این دو تصویر در کنار 
هم، اظهار امیدواری کردند تا در آینده ای نه چندان دور، شاهد ثبت عکس یادگاری 

از هر دو طیف محجبه و بی حجاب در کنار یکدیگر باشند!

در وقت اذان
رییس مجلس شورای اسامی بر لزوم اتمام جلسه علنی مجلس قبل از شروع 
اذان ظهر تاکید کرد. محمدباقر قالیباف در جلسه علنی گفت: همواره به نواب مجلس 
تاکید داشتم که با توجه به تغییر ساعات، باید حتما جلسه مجلس 5 دقیقه قبل از اذان 
ظهر پایان یابد اما چند بار است که جلسه مجلس در حین اذان ادامه داشته است که 
این خاف آیین نامه داخلی است و نباید انجام شود. وی ادامه داد: دیروز هم این 
موضوع را به آقای نیکزاد و آقای حاجی دلیگانی تاکید کردم اما باز هم با وجود آغاز 
اذان ظهر، جلسه علنی تعطیل نشد، این خاف آیین نامه است و از ملت عزیز و 

نمایندگان عذرخواهی می کنم.
پرده سبز 

پس از حواشــی پیش آمده بر ســر عکس دســته جمعی دانشجویان دختر 
فارغ التحصیل در مقابل سردر اصلی دانشگاه تهران، عکسی منتشر شد که نشان می داد 
مسئولان این دانشگاه در جلوی سردر، پرده سبزی را کشیده اند. طی تماسی که خبرنگار 
»انتخاب« در ابتدا با اداره روابط عمومی دانشگاه تهران داشت، یکی از مسئولان این اداره 
گفت که این امر به بخش گزینش یا حراست مربوط است. اداره حراست این دانشگاه 
در این باره به »انتخاب« گفت: »پرده ای کشیده نشده. آن عکس مربوط به نماز جمعه 
است. دانشگاه تهران اقدام نکرده و مربوط به ستاد نماز جمعه است.« وی ادامه داد: 
»از اول انقاب تا الان نماز جمعه برگزار می شود و برای اینکه سر و صدای ماشین ها 
نمازگزاران را اذیت نکند همیشه پرده کشیده می شد.« اداره حراست دانشگاه تهران 
در پاسخ به این پرسش که اگر این عکس را معتقدید مربوط به گذشته است، چطور 
در عکس فردی حضور دارد که ماسک به صورت دارد و این در حالی است که نماز 

جمعه از زمان کرونا برگزار نشده بود، گفت: »این را فتوشاپ کردند.«

خط زدن طارمی
سرمربی تیم ملی درباره دعوت نکردن از مهدی طارمی به تیم ملی و مشکل به 
وجود آمده، اضافه کرد: تیم ملی ایران برای تمام ایرانیان است نه یک نفر، یک بازیکن یا 
یک مربی خاص. مهدی بازیکن فوق العاده ای است و ما به او نیاز داریم اما باید به ارزش 
ها احترام بگذاریم. وی درباره صدرنشینی ایران در گروه اول نیز گفت: نمی خواهم 
درباره اتفاقات صحبت کنم. باید نشان دهیم کیفیت لازم را داریم. تمرکزمان روی بازی 

پیش روست و می توانیم باکیفیتی که داریم با موفقیت کار را به اتمام برسانیم.
محروم نکنیم

پورمحمدی گفت: به هر حال به حق ملت ما ظلم شده و از آن نخواهیم گذشت 
و تعارف نداریم اما معنایش این نیست که خود را از حداقل هایی که می توانیم از 
طریق مذاکره به دســت بیاوریم محروم کنیم و حقوق خود را در وقت و فرصت 
مناسب تمام و کمال بگیریم. طبعا تصمیم سختی است. آدم موفق، کسی است که 

بین بد و بدتر بد را تحمل یا انتخاب کند که گرفتار بدتر نشود.
 تغییر بزرگ

»حسین مرعشی« و »غامحسین کرباسچی« در جلسه شورای مرکزی حزب 
کارگزاران سازندگی ایران به ترتیب به عنوان دبیرکل و رییس کمیته سیاسی این تشکل 
سیاسی انتخاب شدند.محمد عطریانفر، درباره مصوبات نخستین جلسه شورای 
مرکزی جدید حزب کارگزاران سازندگی ایران، گفت: پس از تغییر نیمی از شورای 
مرکزی حزب کارگزاران در بهمن ماه گذشته، طبق روال قانونی، جلسه دور جدید به 
ریاست سنی من برگزار شد.عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی ایران، 
دستور جلسه ا شورای مرکزی را انتخاب هیات رییسه حزب عنوان کرد و افزود: با 
رای شورای مرکزی، »محسن هاشمی« رییس این شورای باقی ماند و در ادامه هیات 
رییسه تغییر کرد و فاطمه سعیدی به عنوان نائب رییس اول، علی جمالی نائب رییس 
دوم، حامد منتظری منشی اول و کامبیز مشتاق گوهری به عنوان منشی دوم انتخاب 
شدند. علت این تغییرات این بود که اعضای قبلی برای این دوره، داوطلب حضور 
در هیات رییسه نشدند.انتخاب دبیرکل از سوی شورای مرکزی حزب کارگزاران در 
دور جدید را »عطریانفر« دستور دیگر جلسه عنوان کرد و ادامه داد: اعضای حزب از 
گذشته به دلیل جامعیت و وجاهت غامحسین کرباسچی، همواره بر دبیرکلی او اصرار 

داشتند و از همان ابتدای تشکیل حزب، مسئولیت این تشکل بر عهده او بوده است.

نفتکش ویتنامی آزاد شد
نفتکش ســاتیس پس از تخلیه نفت جمهوری اسامی ایران آزاد شد.سپاه 
پاسداران انقاب اسامی اعام کرد که نفتکش توقیف شده ساتیس پس از تخلیه 
نفت جمهوری اسامی ایران در بندرعباس، با حکم قضایی آزاد شد. دوازده آبان 
سپاه پاسداران انقاب اسامی در اطاعیه ای اعام کرد: با اقدام بموقع و مقتدرانه 
جان برکفان دلاور نیروی دریایی سپاه پاسداران انقاب اسامی، عملیات نیروی 
دریایی ارتش تروریست امریکا برای سرقت نفت جمهوری اسامی ایران در دریای 
عمان ناکام ماند. امریکایی ها در این اقدام یک نفتکش حامل نفت ایران را در آب های 
دریای عمان سرقت و با انتقال محموله نفت به یک نفت کش دیگر ، آن را به سوی 

مقصدی نامعلوم هدایت کردند.
اولین سوال از دولت رئیسی 

سوال نماینده آبادان از وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی درباره نبود برنامه ریزی 
برای ایجاد اشتغال در کشور به ویژه مناطق مرزی اعام وصول شد.محمد رشیدی 
در جلسه علنی یک مورد اعام وصولی را قرائت کرد.بر این اساس، سوال ملی سید 
محمد مولوی نماینده آبادان از وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در خصوص عدم 
برنامه عملیاتی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی جهت کاهش نرخ بیکاری و 
ایجاد اشتغال پایدار و کارآفرین در کشور به ویژه در مناطق مرزی اعام وصول شد.


